
Zápis ze zasedání Rady spolku
Spolek rodičů a přátel ZŠ Mikoláše Alše

konaného dne 19. 9. 2022 v 16.30hod. v ZŠ M. Alše, Suchdolská 360, Praha 6

Přítomni:

¢C
l 5.A.
!5.b.
;5.C.
'5.D.

7.A
7.B
7.C
8.A
8.B
8,C
9.A
9.B
9.D

.

Třída Íjméno
1.A ' Bibiana Navrátilová
1.B Tereza Fenclová Mašková
1.C Martina Walterová
2.A Markéta Listíková
2.8 zástupce M. Kyovská šerých

&C Kateřina Dunovská
i 3.A Petra Tirpák
3.B Klára Černá
3.C Soňa Hnilicová
4.B : zástupce Lucie Králová
4,C í Michálek Pavel

..-.._5.A. Lucie Šilhová
! 5 R ňmrm

%4f b tu'v

Simona Marková
Barbora Růžičková
D. jirková
Lucie Králová
M. Havelková
O.Kalousová
Anna Genzerová
j.Stejskalová
Stanislava Altmanová
Petra Šánová
Karla Štípková
Markéta Arazimova
Petra Eliášová

Host: a. Kejharová - ředitelka školy
Předsedající: p. Eliášová - předsedkyně spolku
Zapisovatel: M. Listiková

1. Kontrola usnášeni schopnosti:
Z celkového počtu 30 Členů Rady je na zasedání Rady přítomno 26 členů. Rada je usnášeníschopná.

Program zasedání:
1. Kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání
2. Informace akce, projekty, plá ny. Dotazy - pani ředitelka
3. Zpráva o Činnosti spolku - čerpáni rozpočtu 2021/2022.
4. Rozpočet - školní rok 2022/2023, členský příspěvek na rok 2022/2023
5. žádosti o sociálni příspěvek
6. Ostatní
7. Zakončení zasedání
Pro: 26 Proti: O Zdržel se: O
Rada schvá|j|a program zasedání dle návrhu.

2. Informace akce, projekty, plány. Dotazy na pani ředitelku A. Kejharovou

Či



- došlo k navýšení počtu žáků v jednotlivých třídách, z Ukrajiny po malých počtech
- nastoupili noví učitelé, kteří se představí ve třídách během třIdnIch schůzek
- od |etošního roku rozšířeni 2. cizího jazyka o francouzštinu
- sběr papiru byl zrušen, byloto organizačně náročné a finančně nevýhodné
- opět je v plánu Den Země, podařilo se sehnat ke spolupráciodborníky na Životní
prostředí

- bude se konat lyžařský výcviku 9. roČníků (z důvodu Covid pandemie neabsolvovali
lyžařský výcvik v 7.ročníku, náhradní lyž. výcvik se bude konat v Peci p. Sň. ; všechny 4
9.třidy najednou; plánována finanční podpora SRPŠ ve stejné výši na Žáka jako minulý rok)

- plavání:
· ročníky, co přišly kvůli Covidu o kurz plaváMnebudou mít nahradní kurz;
· zorganizována plavecká ŠVP pro 2. třídy, protože 3. třída je náročnější na

učivo a bylo rozhodnuto, že se povinné plavecké kurzy se budou konat již ve
2.třidě

· tento školní rok došlo k souběhu plaveckých kurzů 2. a 3.tříd, proto byla u
2.tř"d zvolena forma ŠvP vzhledem k omezeným kapac'tám suchdolského
bazénu

- finalizován bezplatný pronájem školní zahrady od městské části pro účel výuky pracovních
činností
- pani ředitelka informovala rad u o možnosti rodičů čerpat příspěvky na ŠD, kroužky, ŠvP a
ostatniaktivity pořádané Školou z ,,Fondu solidarity" pod patronací Magistrátu hl. m. Prahy
- proběhla diskuse na téma kvality stravování bez konkrétního doporučeni
- škola omezila přesuny žáků mezi jednotlivými třídami z hodiny na hodinu

3. Zpráva o Činnosti spolku - Čerpání rozpočtu 2021/2022.

P.Eliášová předložila radě vyúčtování čerpá ní prostředků SRPŠ ve školním roce 2021/2022
Čerpání bylo opět ovlivněno epidemií Covid a skončilo se zůstatkem peněžních prostředků ve výši
144.957,19 Kč.
Vyúčtování bylo jednomyslně schváleno.
Pro: 26 Proti: O Zdržel se: O

4. Rozpočet - školní rok 2022/2023 a členský příspěvek

p. Eliášová předložila radě návrh rozpočtu SRPŠ i)ro školní rok 2022/2023. Návrh byl vytvořen společně
s vedením školy. jednotlivé projekty v rámci rozpočtu byly představeny radě. Proti minulým letům se
počítá s navýšením rozpočtu na výtvarné potřeby a příspěvky pro sociálně slabé. Novým projektem
jsou:
- financování Činnosti školnIho parlamentu
- přednášky q kybernetické bezpečnosti
- projekt školní zahrady

Rozpočet bude po schválení zveřejněn na webu školy.

Rada SRPŠ rozpočet jednomyslně schválila
Pro: 26 Proti: O Zdržel se: O



Členský příspěvek na rok 2022/2023.
Bude zachování stejná výše členského příspěvku 400,-Kč/žák pro rok 2022/2023

výzvu k zaplacení členského příspěvku rozešle P. Eliášová zástupcům tříd, každý z nich pak své třídě.
P. Eliášová prosí o připomenutí rodičům uvést do zprávy pro příjemce platby jméno+přÍjmení žáka a
třídu, ve které je, pro snadnou identifikaci platby.
je možné podpořit školu i částkou nad rámec členského příspěvku. Ze strany SRPŠ nen' problém
vystavit potvrzeni o daru pro daňové účely.

5. žádosti o sociálni příspěvek na akce školy
pravidla pro výplatu zůstávají stejná jako v minulých letech:
-výplatu doporučÍtřidni učitel nebo člen rady SRPŠ

- výše příspěvku je 50% ceny aktivity, maximálně však 1.500,- KČ
-v odůvodněných případech může rada schválit příspěvek vyŠŠí
- SRPŠ vyplatí příspěvek rodiči až poté, co dítě absolvuje aktivitu, na kterou je příspěvek určen

Schváleny přijaté žádosti o sociální příspěvek
Pro: 26 Proti: O Zdržel se: O

6. Ostatní
- diskutováno téma ranního dopravního provozu a bezpečnosti, členové rady požádáni, aby se
zamysleli nad možným řešením zlepšeni situace a rodičům na schůzkách znovu připomenuli
ohleduplnost a zváženi možnosti parkování dále od Školy
- je třeba během tohoto Školního roku zvolit nového místopředsedu SRPŠ; hledá se nový kandidát
- členové rady budou motivovat třIdní učitele, aby aktivně přicházeli s návrhy aktivit financovaných
z fondu SRPŠ
- 9. ročníkům bude navržena možnost čerpat z rozpočtu na aktivity spojenou s jejich rozlučkou se
Školou

7. Zakončení zasedání

V Praze dne 19. Září2022
l

Ktra Eliášová
předsedajÍcÍ a předsedkyně spolku

Markéta Listíková
za pisovatelka
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